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立法會會議席上  
朱幼麟議員就“協助本港人力市場迎接千禧年的經濟挑戰＂  

提出的議案  
 

議案措辭  
 
“鑒於香港經濟正朝高增值、高科技及知識為本的方向轉型，加上中國

即將加入世界貿易組織，本地勞工市場備受巨大衝擊，本會促請政府積極

提升工作人口的技能、培訓水平及適應能力，尤須協助技術及教育水平較

低的人士加強裝備，以應付千禧年的經濟挑戰。＂  
 
 

(Translation) 
 

Motion on “Assisting Hong Kong’s labour force in meeting 
the economic challenges of the new millenium” 

to be moved by Hon David CHU Yu-lin 
at the Legislative Council meeting 

on Wednesday, 5 January 2000 
 

Wording of the Motion 
 
“That, as the restructuring of Hong Kong’s economy in a high value-added, high-tech and 
knowledge-based direction, together with China’s impending accession to the World Trade 
Organization, has made tremendous impact on the local labour market, this Council urges 
the Government to vigourously upgrade the skills, training and adaptability of the working 
population, and assist particularly the less skilled and educated to better equipped 
themselves, in order to meet the economic challenges of the new millenium.” 
 
 
 
(Draft as at 17.12.99) 
 


